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To:

[ES SEETI oi mi
From: 2e

Sent: Mon 2/22/2021 3:11:44 PM

Subject: FW: Vaccinatie Beschermd Wonen en GGZ - besluitvorming

Received: Mon 2/22/2021 3:11:45 PM

Verzonden: vrijdag 19 februari 2021 11:22

Aan: [IESE

EET o ivi ni;IEEEEo rivrn.ni>
Onderwerp: FW: Vaccinatie Beschermd Wonen en GGZ - besluitvorming

Hi 5.1.2e

Hierbij de info omtrent BW

Verzonden: maandag 15 februari 2021 12:22

Aan: @rivm.nl>

@rivm.nl>

Onderwerp: RE: Vaccinatie Beschermd Wonen en GGZ - besluitvorming

Hai als je het idee hebt dat er dingen niet kloppen zou ik je aanraden dit in een mail met reply all (inlcusief
en mij) terug te mailen aan EY Groet,

Verzonden: maandag 15 februari 2021 12:20

Aan: HEE ivm.n)>
Onderwerp: RE: Vaccinatie Beschermd Wonen en GGZ - besluitvorming

+i IEEE
Ik zal nog even contact opnemen met ERE
Er worden hier met oude cijfers gerekend, dit is niet meer correct. Tevens wordt ik doorBE aangehaald met

informatie dit ik haar zou hebben gegeven, maar dit is niet de informatie die ik haar heb gegeven.

Kan/moet ik nog iets doen in deze?

Van: EENevm n>
Verzonden: maandag 15 februari 2021 11:39

minvws.n|>

cC: BAF <BEAN rivm.nl>

Onderwerp: FW: Vaccinatie Beschermd Wonen en GGZ - besluitvorming

Hai [EEE <rijg net deze mail door. Ik heb bij ons [IEEEde 1aatste mail van [EE]en deze doorgestuurd.

Blijft de vraag of de groep clienten als geprioriteerde groep gezien moet worden. Dat is een politiek besluit. En we

moeten voor deze stroom dan vaccins alloceren bij de GGD. Daarnaast is het voor de GGD niet goed mogelijk

tijdslots te reserveren voor specifieke groepen, begreep ik vorige week van de GGD.

Vraagtr dus nog wel om enige verdere uitwerking ( schrijft zij eufemistisch). Groet,

Van:IEEEJEEN@minvws.ni>
Verzonden: maandag 15 februari 2021 11:04

2 rivm.!>;EE) BEXE o «invws...-;IEE
@minvws.nl>

Onderwerp: FW: Vaccinatie Beschermd Wonen en GGZ - besluitvorming



1159360

oes IEEE
Ik sprak zojuist [EEE hij zou jou appen met de vraag over de mogelijkheid voor de BW cliénten om via de GGD straat te

worden gevaccineerd. Hij wil hier graag donderdag besluitvorming over hebben afgerond bij de minister.

Ik heb vrijdag de aantallen in een nieuw overzicht gezet, zie onderstaand.

Het zou dus gaan om circa 12.000 cliénten en 8.000 medewerkers die met prioriteit (ergens in maart-april) via de GGD straat

gevaccineerd zouden moeten worden. Circa 5% hiervan zal niet in staat zijn om naar de locatie te gaan. Deze groep komt pas veel

later aan de beurt, zodra er meer mogelijkheden zijn voor kleinschalige vaccinatie op locatie.

Hebjij nog iets nodig om uit te zoeken of dit mogelijk is en zo ja wanneer?

Wat Valente betreft nemen de lokale BW instellingen contact op met de lokale GGD locatie om de exacte aantallen door te geven

zodat er tijdslots gereserveerd kunnen worden. Eerder vroeg je of Valente nu al regionale aantallen kon doorgeven maar dit zou

betekenen dat zij weer een extra uitvraag moeten doen. Dat kost hen veel extra werk dat misschien niet nodig is als ze gewoon

direct de aantallen door kunnen geven aan de GGD locatie die het dichtst bij hen in de buurt is. Bovendien zouden we dan eerst

een regio afbakening moeten maken, de BW regio’s zijn weer anders dan GGD regio’s.

Groet,

Dubbel
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